

Referat af bestyrelsesmøde 20/6-16. Med følgende dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
2. Nyt til/fra lokalinspektøren.
3. Nyt til/fra formanden
4. Indkomne sager.
5. Post
6. Erstatning af gulvtæppe i lejemål
7. Højt hegn til at fange vildtfarende bolde på den store fodboldbane.
8. Opsætning af fartbump efter d. 1. juli 2016
9. Festsalens opsætning i forhold til administrationens ideer.
10. Årets regnskab, kan det godkendes.
11. Eventuelt.

Til stede var: Kate, Bodil, Per, Verner, Bente, Arne og Leon

1. Underskrevet. Med en ændring af to slåfejl. Pkt. 1 vi mødes den 10. juni og Henning trak sig fra bestyrelsen den 11. februar 2016
2. Brev til beboere vedrørende YouuSee. Nogen synes tonen i brevet er for skrap. En bestemt tone er nødvendig for at få beboerne til at reagere. Arbejdet med maling i opgangene 34, 36, 38, 40 er kasseret og bliver lavet om. En "ulv er fundet blandt fårene", der følges stramt op. Planter ved hæk (ejendomskontoret), der er plantet 9 buske rød og gul kornel. Tanker omkring vaskeri som Præstøvej modellen (leje af maskiner i stedet for køb) mulighederne undersøges. Vedrørende budgettet: Der er ikke ret lang tid tilbage af regnskabsåret og der er stadig god luft i budgettet; men der er også udførte arbejder hvor faktura ikke er fremkommet endnu, men det ser ud til, at det giver et mindre overskud. Den 21. juni begynder praktikant Helle Henriksen i et 13 ugers forløb. Udlejning af ekstra kælderrum: Den første aftale er i hus og der er skrevet til to andre. Elmålerne til 3. sal er i blok 1 og 2 placeret i aflåste rum, det laves der nu om på, ved at omstille låsene, således at kældernøglen passer til dørene.
3. Jubilæumsfesten gav et "overskud/kassebeholdning" på kr. 3188,50 som overdrages til aktivitetsudvalget til brug på udflugten.
4. Klagesag.
5. Der er modtaget et brev fra Rune, om at have en indekat. Det er ikke tilladt. Det skal med på beboermødet for at blive ændret.
6. Det blev vedtaget, at tilbyde kr. 4000 til fuld og endelig afgørelse
7. Vi undersøger hvad det vil koste og tager det op næste gang
8. Vi beder Leon om at iværksætte etableringen og ser på det ved "markvandringen".
9. Vi opretter en konto til festsal og gæsteværelse og lader pengene blive i afdelingen.
10. Det ser vi på, når regnskabet foreligger.
11. Intet fremført.

Næste møde 15. august kl. 19.

Arne Nilsson

Sekretær